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Verslag van de vergadering van 9 april 2024  
 

Aanwezig: Edwin Winterkamp (voorzitter), Gisela Tossaint, Aurelia Kloosterhof, Yvonne Servaas (penningmeester), Dick Rooks, 

Marian Vis, 

Aanwezige gast(en): Wim van Ginkel (gemeenteraadslid CDA), Wim van Hell (gemeenteraadslid CU-SGP). Lucien Pot (Achterveld) 

Afwezig:, John van Oosten, Kick van Oosten, Otto Visser. 

 

  

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering.  

Het heugelijke feit dat de Dorpsraad na een half jaar eindelijk een nieuwe (zakelijke) bankrekening heeft, wordt gevierd 

met koeken. 

 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld.  

  

 

3. Mededelingen 

• De Gemeentesecretaris heeft Edwin (Dorpsraad) gevraagd om mee te doen aan een onderzoek door studenten van 

de universiteit van Utrecht in opdracht van de gemeente over burgerparticipatie. Deze studenten zullen hiervoor 

een plan schrijven, omdat er in Leusden vrij weinig burgerparticipatie zou zijn. De studenten hebben Edwin intussen 

geïnterviewd en waren verrast over hoeveel participatie er al heeft plaatsgevonden (en nog plaatsvindt) vanuit de 

Dorpsraad en andere organisaties. Edwin heeft hen ook doorverwezen naar een aantal mensen die destijds 

betrokken waren bij het opzetten en uitvoeren van de burgerparticipatie-structuur in Leusden en ook naar de 

verschillende wijkteams waar ook veel burgerinitiatieven plaatsvinden. De studenten stellen een rapport op dat deze 

maand klaar zal zijn.  

• Melanie Voskuilen-Kroeze (gemeenteraadslid, LB) heeft op Facebook (op de pagina "Je bent een echte 

Achtervelder") een link geplaatst naar een vragenlijst van de Provincie Utrecht over openbaar vervoer. Deze link zal 

ook op de Facebook-pagina van de Dorpsraad worden gedeeld, omdat het belangrijk is veel feedback te krijgen.    

 

3.a. FINANCIEN 

• Nieuwe bankrekening:  

o De Dorpsraad heeft nu een nieuwe (zakelijke bankrekening).  

o Het meeste geld is al overgemaakt naar deze nieuwe rekening.   

o De oude rekening wordt nog even aangehouden omdat er nog donaties en fondsen binnen kunnen komen 

in verband met de nieuwe Achterveldse Vlag. Zodra dit project volledig is afgerond, wordt de oude 

rekening opgeheven.  

o Het is van belang dat de nieuwe bankrekening wordt doorgeven aan de gemeente en andere 

belanghebbenden omdat het oude nummer lang in gebruik was. 

• Financieel jaarverslag 2023. In de volgende vergadering zal het jaaroverzicht 2023 worden besproken. 
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• Om de bankrekening te kunnen aanvragen, waren statuten nodig.  Er is een concept opgestuurd naar de bank (een 

iets gewijzigde versie van een oud statuut van de Dorpsraad). Er wordt afgesproken dat dit een goed moment is om 

de Statuten in de volgende vergadering te bespreken, aan te passen en vast te stellen, zodat deze ook formeel 

kunnen worden toegepast. Deze discussie zal worden voorbereid via de email: Edwin stuurt de concept statuten 

rond en iedereen kan per email suggesties, vragen en opmerkingen doorgeven (actie: allen) 

 

 

4.  Verslag en acties vorige bijeenkomst 

Het verslag is doorgenomen en goedgekeurd.  

 

Updates t.a.v. de actiepunten: 

• Geen algemene updates. 

 

 

5. Ingekomen/uitgegane stukken/Correspondentie 

• Mailen agenda en verslag naar gemeente Leusden. 

• Whatsapp van Marjan Horst en mail van Gemeente Leusden over de Hazendam. 

• Emailuitwisseling tussen de Werkgroep Verkeer en Wethouder Wim Vos n.a.v. gesprek over vier openstaande 

punten (zie agendapunt Verkeer). 

 

 

6.  Diverse activiteiten 

 

a. Buitengebied & Ruimtelijke Ordening 

De ambtenaar verantwoordelijk voor Mastenbroek 2 heeft de lijst met vragen opgesteld door de dorpsraad beantwoord. 

Dit antwoord is nu doorgestuurd naar alle dorpsraadleden 

 

b. Verkeer en Veiligheid 

De Werkgroep Verkeer geeft een update van de werkgroepactiviteiten.  

 

De werkgroep komt elke maand bij elkaar. Afgelopen maand werd met name het antwoord van Wim Vos op het gesprek 

met de Dorpsraad over de verkeerspunten besproken.   

 

1. Lijst met verkeerspunten.  

Op 4 maart jl. zijn in een gesprek met wethouder Wim Vos de navolgende verkeerspunten besproken waarover in het 

verleden al afspraken waren gemaakt met de ambtenaar van verkeer, zijnde: 

- 30km aanduiding op de weg 

- De schuine stoepbanden binnen de bebouwde kom Achterveld  

- De situatie in aan de Verjaagde Ruiterweg  

- Verlichting bij de versmalling aan de Koningin Julianaweg 

 

Het schrifetelijk antwoord van de Wethouder is ondertussen binnen gekomen en is - kort samengevat - dat hij het 

met de voorgestelde maatregelen niet eens is. Die zullen dus niet worden uitgevoerd. De Werkgroep heeft hierop 

geantwoord het te waarderen dat er constructief gecommuniceerd wordt en dat burgerparticipatie weer actief 

wordt ingezet binnen de gemeente (refererend aan het recentelijke gesprek met de Burgemeester en het 

burgerinitiatiefonderzoek van de gemeentesecretaris). De Werkgroep stelt voor de vier punten opnieuw door te 

nemen op zoek naar betere oplossingen, omdat het niet om de specifieke voorstellen ging maar om oplossingen voor 

de problemen.    
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2. & 3. Twee raadsvoorstellen.  

De twee voorstellen zijn beide nog niet besproken door de raad.  Dit is ook even genoemd bij de Burgemeester. Die 

heeft beloofd uit te zoeken wat er is gebeurd en hoe de voorstellen toch besproken kunnen worden.  

 

In afwachting van een reactie van de Gemeenteraad op onze voorstellen, heeft de Werkgroep in de laatste 

vergadering besloten om wel al, samen met een groep bewoners van de Horsterweg, Hessenweg en Koningin 

Julianaweg, aan de slag te gaan met de voorbereidingen van mogelijke acties omtrent verkeersgedrag. 

 

4. Evaluatie van het proces rondom verkeerspunten  

Dit wordt op een later moment opgepakt.  

 

 

Daarnaast zijn er twee andere updates:  

• Hazendam, daar waar de Hazendam op de Groot Agteveldlaan uitkomt. Er is een ruzie geobserveerd door 

voorbijgangers tussen een fietser en een auto op de Hazendam. De fietser kwam van rechts en de auto kwam 

de uitrit uit (maar wist klaarblijkelijk niet dat het hier gaat om een uitrit). Dit punt was al eerder door de 

Dorpsraad bij de gemeente gemeld als onduidelijk en gevaarlijk. De gemeente wilde toen (nog) geen actie 

ondernemen, en afgesproken werd het voorlopig in de gaten te houden. N.a.v. het incident is er een email naar 

de ambtenaar gestuurd, die heeft aangegeven dit punt op te bekijken. 

• De snelheidswaarnemingen van ongeveer 1,5 jaar geleden. N.a.v. het gesprek met de wijkagent is Dick op 

zoek gegaan naar de genoemde waarnemingen met behulp van radarkastjes (de zogenaamde 

verkeerskoffertjes). Dick heeft het nummer van de wijkagenten gebeld, heeft daar zijn informatie 

achtergelaten en zal worden teruggebeld.  

 

c. Energietransitie  

• De afspraak met Wethouder Kramer wordt verplaatst zodat er ook een ambtenaar bij kan zijn.  

• Er zijn wat zorgen onder zonnepaneelhouders over het nieuwe zonneveld aan de Emelaarseweg omdat mogelijk 

mensen met zonnepanelen problemen kunnen krijgen met het net.  Waar kunnen zij meer/betere informatie 

krijgen? Het antwoord van het college op die vraag is dat er een aparte lijn aangelegd voor het zonneveld.  

Een uitgebreid antwoord kan in dit document worden gevonden: 

https://gemeentebestuur.leusden.nl/Vergaderingen/Raadsvergadering/2024/07-maart/20:00/RV-

Vaststelling-bestemmingsplan-Zonneveld-Emelaarseweg/2-b-20231219-Nota-zienswijzen-BP-Zonneveld-

Emelaarseweg-AVG.pdf 

 

d. Visie Achterveld/Stoutenburg 2035 

 

Visie Achterveld Updates. Twee voorstellen worden verder uitgewerkt in werkgroepen:   

1. Het Ommetje (Marjan). Onderzocht wordt waar een ommetje ingetekend zou kunnen worden. Er wordt breed 

advies ingewonnen. Zoals bij de organisatie van de Klompenvierdaagse. Ook is contact gezocht met de 

Fietsbond. 

2. Parkeer en Go (Edwin). Het idee is om aan beide kanten van Achterveld een terrein te maken met allerlei 

voorzieningen zoals fietsopladers en auto-opladers, zodat vanaf deze plekken het dorp en de omgeving kunnen 

worden verkend.   

https://gemeentebestuur.leusden.nl/Vergaderingen/Raadsvergadering/2024/07-maart/20:00/RV-Vaststelling-bestemmingsplan-Zonneveld-Emelaarseweg/2-b-20231219-Nota-zienswijzen-BP-Zonneveld-Emelaarseweg-AVG.pdf
https://gemeentebestuur.leusden.nl/Vergaderingen/Raadsvergadering/2024/07-maart/20:00/RV-Vaststelling-bestemmingsplan-Zonneveld-Emelaarseweg/2-b-20231219-Nota-zienswijzen-BP-Zonneveld-Emelaarseweg-AVG.pdf
https://gemeentebestuur.leusden.nl/Vergaderingen/Raadsvergadering/2024/07-maart/20:00/RV-Vaststelling-bestemmingsplan-Zonneveld-Emelaarseweg/2-b-20231219-Nota-zienswijzen-BP-Zonneveld-Emelaarseweg-AVG.pdf
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e. Communicatie 

 

Edwin heeft een gesprek gehad met de Burgemeester en de Gemeentesecretaris over de communicatie met de 

Dorpsraad. Hier is onder andere gesproken over:   

• Wat de Dorpsraad doet en in het verleden heeft bijgedragen. 

• Het burgerparticipatie-onderzoek van de gemeentesecretaris.  

• De geschiedenis van de wijze waarop er wordt samengewerkt met de gemeente. De Burgemeester wil de 

ambtenaren zoveel mogelijk ontlasten en was het niet eens met directe communicatie tussen ambtenaren en 

de Dorpsraad. Edwin heeft uitgelegd dat de Dorpsraad in het verleden juist regelmatig met wethouders om de 

tafel zat. Op een gegeven moment is er door de gemeente Leusden aangegeven dat het beter was om juist met 

de ambtenaren om de tafel te gaan zitten, waarbij de Dorpsraad een lijst met aangewezen ambtenaren 

doorkreeg. Dit verliep altijd heel prettig tot ongeveer 1 jaar geleden. Nu is ons verzocht om burgerverzoeken 

met de gemeenteraad of het college op te pakken.  

• De twee raadsvoorstellen van de Dorpsraad aan de Gemeenteraad. De Burgemeester geeft aan het ook 

vreemd te vinden dat deze nog niet op de agenda zijn gezet en zal uitzoeken wat er met de voorstellen is 

gebeurd.  

 

8. Rondvraag 

• Lucien geeft een update over de Vlag.   

Allereerst bedankt hij Gisela en Yvonne voor al hun support bij het ontvangen en doorsturen van de 

donaties/fondsen voor de Vlag. De fondsen en sommige donaties worden ontvangen via de bankrekening van de 

Dorpsraad. Dit is zo afgesproken omdat het om een Dorpsinitiatief gaat en er een officiële bankrekening nodig was 

voor de fondsen. Het geld wordt vervolgens naar Lucien overgemaakt om de kosten van de vlag te dekken. Er is 

afgesproken dat Lucien een financieel verslag maakt en deelt met de Dorpsraad met een overzicht van inkomsten 

en uitgaven.  Er is een flyer die via DAVA rondgestuurd gaat worden met de aankondiging van de onthulling van de 

vlag op 27 april.  

• De beweegtuin - Er heeft een bijeenkomst plaatsgevonden waarin is afgesproken dat er een activiteitenagenda 

komt. Vanaf mei wordt het inzichtelijk wie wanneer gebruik maakt van de beweegtuin. Er loopt ook nog een 

discussie met Wim Vos die de beloofde afvalbakken niet meer wil laten plaatsen omdat er niet al te ver van de 

beweegtuin een zwerfvuilcontainer zou staan. Dit is voorgelegd aan de schooldirecteuren, maar deze willen de 

kinderen niet naar het zwerfvuilluikje sturen. Ook hebben ze de kinderen geleerd hun afval in de prullenbakken te 

gooien op het schoolplein, en de beweegtuin wordt als extensie gezien van het schoolplein.  

• Volgende vergadering: 14 mei 2024 

 

9. Sluiting 

Om 21:20 uur sluit Edwin de vergadering.  


